

Résolu: De recommander au Conseil l'octroi du permis demandé, aux conditions mentionnées au rapport du Député-Ingénieur en Chef.

51.—(21660) Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, en réponse à une interpellation du Conseil, au sujet du service des Tramways, sur la rue Notre-Dame.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De transmettre ledit rapport au Conseil.

52.—Soumis un rapport du Surintendant des Achats et des Ventes, recommandant la remise du dépôt de \$285, à M. Victor Lévesque, en rapport avec sa soumission pour la fourniture d'une voiture-automobile, au Département de Police.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'autoriser la remise dudit dépôt.

53.—Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: Que la séance soit ajournée à mardi, le 10 novembre prochain, à 3 hrs p.m.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

Resolved: That a report be made to Council, recommending that said permit be granted, on the conditions mentioned in the report of the Deputy Chief Engineer.

51.—(21660) Submitted a report from the Chief Engineer, in reply to a question put by a member of Council, anent the tramway service on Notre Dame street.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That said report be transmitted to Council.

52.—Submitted a report from the Purchasing and Sales Agent, recommending that Mr. Victor Lévesque be refunded his deposit of \$285 made in connection with his tender for the supply of an automobile to the Police Department.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the refund of said deposit be authorized.

53.—On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That this meeting be adjourned until Tuesday, the 10th November next, at 3 p.m.

L. N. SENECAI,
Secretary.